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Protokół nr XI/19 

z sesji Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 

odbytej w dniu 29 sierpnia 2019 r. 
 

Sesja rozpoczęła się o godz. 14:00 i trwała do godz. 19:41. 

Obrady sesji odbyły się w sali obrad Urzędu Miasta Kędzierzyn-Koźle przy  

ul. Grzegorza Piramowicza 32 w Kędzierzynie-Koźlu (pokój nr 229). Obrady 

prowadził Ireneusz Wiśniewski Przewodniczący Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle. 

 

Ad 1. 

Otwarcia sesji dokonał Przewodniczący Rady Miasta Ireneusz Wiśniewski. Po 

przywitaniu wszystkich obecnych poinformował, że obrady są prawomocne, w chwili 

stwierdzenia prawomocności sesji uczestniczyło w niej 12 radnych. W trakcie obrad 

przybyli kolejni radni. Łącznie obecnych było 21 radnych. Nieobecni na sesji byli: 

Katarzyna Kukolka-Bogocz i Jacek Król. (lista obecności radnych w załączeniu do 

protokołu). 

 

Ad 2. 

Po otwarciu sesji i stwierdzeniu prawomocności odbyło się ślubowanie nauczycieli 

mianowanych. Przewodniczący Rady Miasta Ireneusz Wiśniewski odczytał rotę 

ślubowania, a obecni nauczyciele wypowiedzieli słowo „ślubuję”. Następnie 

Prezydent Miasta Sabina Nowosielska wręczyła nauczycielom akt mianowania.  

 

Po uroczystości ślubowania prowadzący obrady ogłosił przerwę, która trwała od 14:13 

do 14:18.  

 

Po wznowieniu obrad i sprawdzeniu kworum Przewodniczący Rady Miasta 

zaproponował poszerzenie porządku obrad o informację dotyczącą przyczyn i skutków 

pożaru Miejskiego Składowiska Odpadów w Kędzierzynie-Koźlu oraz o projekt 

uchwały w sprawie zasięgnięcia od Komendanta Wojewódzkiego Policji w Opolu 

informacji o kandydatach na ławników. Zaproponował również przeniesienie projektu 

uchwały w sprawie przekazania policji środków finansowych na początek 

procedowania projektów uchwał, czyli punkt 9.1 porządku obrad, ze względu na 

zaproszenie przedstawiciela Komendy Powiatowej Policji w Kędzierzynie-Koźlu. 

Następnie poddał pod głosowanie wprowadzenie do porządku obrad informacji 

dotyczącej przyczyn i skutków pożaru Miejskiego Składowiska Odpadów w 

Kędzierzynie-Koźlu: 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 7 

 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Hanna Białas, Grzegorz Chudomięt, Grażyna Filipowicz , Andrzej Kopacki , Elżbieta 

Kozakiewicz, Małgorzata Lipczyńska, Halina Mińczuk, Michał Nowak, Adam Oczoś, 

Marek Piasecki, Fabian Pszon, Tomasz Scheller, Ewa Stogniew, Dominik 
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Szustakiewicz, Ireneusz Wiśniewski, Sławomir Wołkowiecki 

NIEOBECNI (7) 

Ewa Czubek , Katarzyna Dysarz, Wiesław Fąfara, Andrzej Kopeć, Jacek Król, 

Katarzyna Kukolka-Bogocz, Ewa Odulińska 

 

Prowadzący obrady stwierdził, że ww. informacja została wprowadzona do porządku 

obrad. Kolejno poddał pod głosowanie wprowadzenie do porządku obrad projektu 

uchwały w sprawie zasięgnięcia od Komendanta Wojewódzkiego Policji w Opolu 

informacji o kandydatach na ławników. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 6 

 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Hanna Białas, Grzegorz Chudomięt, Ewa Czubek , Grażyna Filipowicz , Andrzej 

Kopacki , Elżbieta Kozakiewicz, Małgorzata Lipczyńska, Halina Mińczuk, Michał 

Nowak, Adam Oczoś, Marek Piasecki, Fabian Pszon, Tomasz Scheller, Ewa Stogniew, 

Dominik Szustakiewicz, Ireneusz Wiśniewski, Sławomir Wołkowiecki 

NIEOBECNI (6) 

Katarzyna Dysarz, Wiesław Fąfara, Andrzej Kopeć, Jacek Król, Katarzyna Kukolka-

Bogocz, Ewa Odulińska 

 

Prowadzący obrady poinformował, że ww. projekt uchwały znalazł się w porządku 

obrad. Następne głosowanie dotyczyło przesunięcia projektu uchwały w sprawie 

przekazania policji środków finansowych: 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 6 

 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Hanna Białas, Grzegorz Chudomięt, Ewa Czubek , Grażyna Filipowicz , Andrzej 

Kopacki , Elżbieta Kozakiewicz, Małgorzata Lipczyńska, Halina Mińczuk, Michał 

Nowak, Adam Oczoś, Marek Piasecki, Fabian Pszon, Tomasz Scheller, Ewa Stogniew, 

Dominik Szustakiewicz, Ireneusz Wiśniewski, Sławomir Wołkowiecki 

NIEOBECNI (6) 

Katarzyna Dysarz, Wiesław Fąfara, Andrzej Kopeć, Jacek Król, Katarzyna Kukolka-

Bogocz, Ewa Odulińska 

 

Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że ww. projekt uchwały został 

przeniesiony na punkt 9.1 porządku obrad.  

 

Po uwzględnieniu zmian porządek obrad XI sesji Rady Miasta przedstawia się 

następująco: 
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1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Ślubowanie nauczycieli mianowanych. 

3. Przyjęcie protokołu z sesji Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle Nr X/19 z 27 czerwca 

2019 r. 

4. Informacja Przewodniczącego Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle. 

5. Informacja Prezydenta Miasta Kędzierzyn-Koźle z działalności w okresie     

międzysesyjnym. 

6. Informacja dotycząca przyczyn i skutków pożaru Miejskiego Składowiska 

Odpadów w Kędzierzynie-Koźlu. 

7. Analiza przebiegu przetargów na zadania inwestycyjne zaplanowane do 

wykonania w 2019 r.  

8. Sprawozdanie z bieżącej sytuacji związanej z najmowaniem lokali komunalnych  

i ich zarządzaniem przez Miejski Zarząd Budynków Komunalnych. 

9. Podjęcie uchwał w sprawie: 

1) przekazania policji środków finansowych; 

2) udzielenia pomocy rzeczowej Powiatowi Kędzierzyńsko-Kozielskiemu; 

3) zmiany uchwały w sprawie ustalenia wykazu komunalnych mieszkań 

służbowych wydzielonych w zasobie mieszkaniowym gminy z przeznaczeniem 

do wynajmowania na czas trwania stosunku pracy; 

4) zmiany uchwały w sprawie zasad wynajmowania lokali wchodzących w skład 

mieszkaniowego zasobu Gminy Kędzierzyn-Koźle; 

5) zmiany uchwały w sprawie powołania Młodzieżowej Rady Miasta Kędzierzyn-

Koźle i nadania jej Statutu; 

6) sposobu sprawienia pogrzebu przez Gminę Kędzierzyn-Koźle; 

7) wyrażenia zgody na sprzedaż prawa własności nieruchomości gruntowej 

niezabudowanej, składającej się z działek nr 1510/4, 1510/5, 1510/6, 1512/2  

i 1512/3, k.m. 9, położonej w Kędzierzynie-Koźlu obręb ewidencyjny Kłodnica 

przy ul. Stanisława Wyspiańskiego; 

8) wyrażenia zgody na zbycie w drodze bezprzetargowej nieruchomości gruntowej 

stanowiącej własność Gminy Kędzierzyn-Koźle, składającej się z działek nr 

470/3, 472/4, 473/4 k.m. 3, położonej w Kędzierzynie-Koźlu obręb ewidencyjny 

Kędzierzyn w rejonie ul. Kozielskiej; 

9) nadania nazwy ulicy zlokalizowanej na drodze publicznej  

w Kędzierzynie-Koźlu na osiedlu Kłodnica; 

10) nadania nazwy ulicy zlokalizowanej na drodze wewnętrznej  

w Kędzierzynie-Koźlu na osiedlu Przyjaźni; 

11) wyrażenia opinii dotyczącej podwyższenia kapitału zakładowego Miejskiego 

Zakładu Komunikacyjnego w Kędzierzynie-Koźlu Spółki z ograniczoną 

odpowiedzialnością, wniesienia wkładu na pokrycie tego podwyższenia i objęcia 

udziałów w zamian za wniesiony wkład; 

12) w przedmiocie udzielenia pełnomocnictwa do występowania przed 

Wojewódzkim Sądem Administracyjnym w Opolu i Naczelnym Sądem 

Administracyjnym w sprawie skargi Wojewody Opolskiego na uchwałę Nr 

VIII/84/19 Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle z dnia 25 kwietnia 2019 r. w sprawie 

przyjęcia Regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków na terenie 

Gminy Kędzierzyn-Koźle; 
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13) zmiany uchwały w sprawie ustalenia Regulaminu określającego wysokość 

i szczegółowe warunki przyznawania nauczycielom dodatków: za wysługę lat, 

motywacyjnego, funkcyjnego i za warunki pracy oraz niektórych innych 

składników wynagrodzenia nauczycieli zatrudnionych w szkołach 

i przedszkolach prowadzonych przez Gminę Kędzierzyn-Koźle; 

14) zmian w budżecie miasta na rok 2019 wraz z autopoprawką; 

15) zmiany uchwały w sprawie uchwalenia wieloletniej prognozy finansowej na lata 

2019-2023 wraz z autopoprawką; 

16) zasięgnięcia od Komendanta Wojewódzkiego Policji w Opolu informacji o 

kandydatach na ławników. 

10. Interpelacje, zapytania i oświadczenia radnych. Odpowiedzi na interpelacje  

i zapytania radnych. 

11. Wolne wnioski. 

12. Zakończenie obrad. 

 

Ad 3. 

Przyjęcie protokołu z sesji Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle Nr X/19 z 27 czerwca  

2019 r. 

 

Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że radni nie zgłosili żadnych uwag do 

protokołu. Następnie poddał pod głosowanie przyjęcie protokołu nr X/19 z 27 czerwca 

2019 r.: 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 6 

 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Hanna Białas, Grzegorz Chudomięt, Ewa Czubek , Grażyna Filipowicz , Andrzej 

Kopacki , Elżbieta Kozakiewicz, Małgorzata Lipczyńska, Halina Mińczuk, Michał 

Nowak, Adam Oczoś, Marek Piasecki, Fabian Pszon, Tomasz Scheller, Ewa Stogniew, 

Dominik Szustakiewicz, Ireneusz Wiśniewski, Sławomir Wołkowiecki 

NIEOBECNI (6) 

Katarzyna Dysarz, Wiesław Fąfara, Andrzej Kopeć, Jacek Król, Katarzyna Kukolka-

Bogocz, Ewa Odulińska 

 

Prowadzący obrady stwierdził, że protokół został przyjęty. 

 

Ad 4. 

Informacja Przewodniczącego Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle. 

 

Informację o bieżącej działalności Przewodniczącego Rady Miasta oraz 

korespondencji w okresie międzysesyjnym przedstawił Ireneusz Wiśniewski (pisemna 

informacja dołączona do niniejszego protokołu). 
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Ad 5. 

Informacja Prezydenta Miasta Kędzierzyn-Koźle z działalności w okresie     

międzysesyjnym. 

 

Radni przed sesją otrzymali pocztą elektroniczną pisemną „informację o działaniach 

Prezydenta Miasta w okresie międzysesyjnym w dniach od 28 czerwca  do 21 sierpnia 

2019 r. oraz 22 do 28 sierpnia 2019 r., podejmowanych w ramach inicjatywy 

uchwałodawczej, wydawania aktów kierownictwa wewnętrznego oraz aktów 

administracyjnych w zakresie postępowania podatkowego” (pismo Or.0057.7.2019 z 

dnia 21 sierpnia 2019 r. oraz z dnia 28 sierpnia 2019 r. będące uzupełnieniem 

informacji z dnia 21 sierpnia  2019 r.). 

 

Ad 6. 

Informacja dotycząca przyczyn i skutków pożaru Miejskiego Składowiska Odpadów 

w Kędzierzynie-Koźlu. 

 

Prezydent Miasta Sabina Nowosielska zaproponowała obejrzenie nagrania z kamery, 

która zarejestrowała jak powstał pożar w Miejskim Składowisku Odpadów. 

Powiadomiła, że spółka „Czysty Region” zainwestowała w kamery termowizyjne, 

informacja z tej kamery spowodowała, że została natychmiast wezwana Straż Pożarna.  

 

Prowadzący obrady przypomniał, że na sesji w październiku będzie omawiany temat 

„Czystego Regionu” i poprosił o dyskusję tylko na temat pożaru.  

 

Wyemitowano nagranie z kamery z w Miejskim Składowisku Odpadów pokazujące 

powstanie pożaru dnia 25 sierpnia 2019 r. 

 

Brygadier Marek Kocielski, zastępca komendanta Komendy Powiatowej Państwowej 

Straży Pożarnej w Kędzierzynie-Koźlu poinformował, że o 13:56 dostali zgłoszenie i 

wyjechało sześć zastępów straży, a o 14:09 przybyły na miejsce pierwsze zastępy. 

Hałda odpadów wielkogabarytowych widoczna na nagraniu, która się zapaliła, została 

przywieziona dzień wcześniej. Strażacy określili przyczynę pożaru jako samozapłon, 

ponieważ przez 24 godziny nikogo tam nie było. Hałda z tworzyw sztucznych również 

została objęta pożarem. Podkreślił, że problemem była wysokość tych hałd, co było 

utrudnieniem przy gaszeniu pożaru. Dodatkowym utrudnieniem było zanieczyszczenie 

przez śmieci zbiornika przeciwpożarowego, który jest nieopodal, przez co część 

sprzętu gaśniczego została uszkodzona. Z hydrantów zlokalizowanych ok. 800 m od 

zakładu, ciągnięto długą linię i trzeba było podbijać ciśnienie, w związku z czym 

strzelały węże. Dodał, że na drugi dzień podjęto decyzję o zamknięciu  wysypiska, 

ponieważ śmieciarki przejeżdżały przez węże i uszkadzały je, co spowolniło akcję 

gaśniczą o kilka godzin. Podsumował, że w tych działaniach uczestniczyło 91 

zastępów straży pożarnej. Dodatkowo zaszczycili swoją obecnością Komenda 

Wojewódzka Grupa Operacyjna oraz WCZK Opole. Ponadto poinformował, że od 

pana wojewody uzyskali drona, który pomógł w obserwacji od góry i podjęciem 

taktycznych rozwiązań. Dobre oświetlenie na terenie wysypiska pozwoliło na 
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prowadzenie akcji w nocy. Na zakończenie swojej wypowiedzi powiadomił, że żaden 

ze strażaków nie odniósł uszczerbku na zdrowiu.  

 

Radni podziękowali strażakom brawami. 

 

Sławomir Wołkowiecki zwrócił się z pytaniem, czy jest porozumienie z firmami, które 

posiadają potężne cysterny, w których mogą przewozić również wodę, aby można 

było skorzystać z ich pomocy.  

 

Brygadier Marek Kocielski potwierdził, że jest taka możliwość, ale raczej do innych 

celów. W tym przypadku była potrzeba przetłaczania wody, a nie jej dowożenia.  

 

Andrzej Kopacki wspomniał o sprawach poruszanych na posiedzeniu Komisji 

Finansowo-Gospodarczej tj. problemie z niskim ciśnieniem wody w hydrantach i 

wysokich stertach odpadów wielkogabarytowych. Przypomniał o słowach 

przewodniczącej „Czystego Regionu”, że już rok temu złożyli wniosek o zwiększenie 

limitu ilości rozdrabnianych odpadów wielkogabarytowych na składowisku odpadów. 

Dopiero po interwencji Ministerstwa Środowiska urzędniczka Departamentu Ochrony 

Środowiska Urzędu Marszałkowskiego wyraziła zgodę. Nie rozumie dlaczego rok 

czasu trzeba było na to czekać, przypuszcza, że gdyby te odpady byłyby regularnie 

rozdrabniane i wywożone nie doszłoby do tego pożaru.  

 

Prezydent Miasta Sabina Nowosielska podkreśliła, że te odpady gabarytowe zostały 

zebrane z piątku i soboty, a w niedzielę wybuchł pożar. Zaapelowała do mieszkańców, 

aby nie zostawiali w meblach baterii, czy starych laptopów.  

 

Grażyna Filipowicz zwróciła się z pytaniem do przedstawiciela Straży Pożarnej, jaki 

sprzęt specjalistyczny jest potrzebny do gaszenia takich wysokich pożarów.  

 

Zastępca komendanta odpowiedział, że stoją w obliczu zakupu pojazdu ciężkiego, 

potrzebny jest system piany sprężonej, z którego większość komend, nawet w naszym 

województwie, korzysta. Koszt takiego systemu to ok. 150 tys. zł. Taką stertę 

odpadów, jak przy tej akcji, nie wystarczy zalać wodą, to trzeba rozłożyć przy pomocy 

ciężkiego sprzętu. Brakuje sprzętu do łączności, drabin i podnośnika.  

 

Dominik Szustakiewicz zapytał, jaki jest limit wysokości śmieci na składowisku w 

operacie przeciwpożarowym. 

 

Brygadier Marek Kocielski wyjaśnił, że nie była określona wysokość śmieci w 

operacie, ponieważ nie przypuszczali, iż takie pryzmy będą postawione. Nauczeni 

doświadczeniem uzgadniają ponownie operaty i nie wydadzą zgody na składowanie 

śmieci powyżej 4 metrów, jeżeli firma nie będzie posiadała sprzętu na bazie, który 

potrafi to rozładować.  

 

Dominik Szustakiewicz zapytał również o zanieczyszczenie śmieciami zbiornika 

przeciwpożarowego. 
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Brygadier wyjaśnił, że ten zbiornik, jak było widać na filmie, jest na terenie zakładu, 

zabezpieczenie go z zewnątrz nikomu nie przyszło do głowy, bo nie miała miejsca 

tego typu akcja. To jest tak skonstruowane, że z tego zbiornika do mniejszego obok 

miałaby przelatywać woda, ten większy ma się zanieczyszczać, a do tego małego 

przedostaje się odpowiednia ilość wody, która powinna służyć do gaszenia. Potrzebna 

była woda do trzech działek, więc nie wystarczało to co napływało.  

 

Grzegorz Chudomięt podzielił się opinią, że w przypadku składowania wysokiej sterty 

na 10m na powierzchni, która ma 100m², przy takiej pogodzie, jest duże 

prawdopodobieństwo, że pożar wybuchnie. Wspomniał również o instalacji armatek 

wodnych, które można uruchomić przed przyjazdem straży. Dodał, że z 

Wojewódzkiego Planu Gospodarki Odpadami wynika, że w przypadku problemów z 

instalacją do przerobienia odpadów, jest instalacja zastępcza. Zwrócił uwagę na skutki 

finansowe i ekologiczne pożaru, jego zdaniem warto się zastanowić, czy przewiezienie 

odpadów na inną instalację nie byłoby mniejszym kosztem.  

 

Prezydent Miasta Sabina Nowosielska podkreśliła, że zbiornik o którym mówili 

przedmówcy został zanieczyszczony w trakcie pożaru.  

 

Tomasz Scheller poinformował, że zgłosił się jako ochotnik do gaszenia tego pożaru i 

były problemy z wodą w hydrantach. Niedowierza, że hałda odpadów była sprzed 

dwóch dni, będzie prosił w interpelacji o nagranie z monitoringu. Uważa, że więcej 

odpadów jest przywożone niż wywożone, kończy się miejsce, więc składuje się coraz 

wyżej. Zapytał, dlaczego na wysypisku nie było wody. 

 

Brygadier Marek Kocielski wyjaśnił, że wystąpił problem z siecią hydrantową, ta 

sama linia była podłączona do zakładu i siadało ciśnienie. Dodał, że PSP w 

Kędzierzynie-Koźlu wyciągnęła lekcje z tego pożaru, np. żeby następnym razem 

zbiorniki były przykrywane siatką i były dodatkowe możliwości pobierania wody. 

 

Tomasz Scheller zwrócił również uwagę na jego zdaniem niewystarczające 

informowanie mieszkańców o wybuchu pożaru i zaleceniach jak się zachować. 

 

Sławomir Wołkowiecki zwrócił uwagę, że każdy produkt na wysypisku ma swoją 

określoną specyfikację i pewne produkty nie powinny być składowane ze sobą, 

ponieważ powodują zagrożenie. Zapytał, czy brano pod uwagę, że ta ilość produktów 

nie będzie przerobiona w najbliższym czasie i należałoby je zabezpieczyć przed 

samozapłonem.  

 

Następnie zabrał głos Miłosz Broś-Załęski z Komitetu Ochrony Powietrza, który  

wspomniał o systemie dźwiękowym i głosowym do powiadamiania mieszkańców o 

zagrożeniu, używanym w bardzo znikomym stopniu. Podobnie jak radny Scheller 

uważa, że to niemożliwe, że taka potężna pryzma powstała w ciągu dwóch dni. 

Dobrze, że wiatr nie wiał w stronę lasu, jego zdaniem trzeba się zastanowić nad 

zbudowaniem dodatkowego bufora, który zabezpieczyłby las na przyszłość. Zwrócił 

się z pytaniem do przedstawiciela straży, czy według jego wiedzy zbiornik 
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przeciwpożarowy jest wystarczający, jeśli chodzi o pojemność dla tego typu akcji w 

przyszłości. W jego opinii to wstyd, że Straż Pożarna w mieście „chemii” jest 

niedofinansowana i ma braki w sprzęcie. Zaproponował, aby na kolejnej sesji został 

przedłożony raport dotyczący tego pożaru i plan działania, w jaki sposób takiej 

sytuacji uniknąć.  

 

Prezydent Miasta wyjaśniła, że jeśli chodzi o sprzęt, PSP powinna złożyć wniosek do 

rządu. Miasto zarządza OSP, która jest dobrze wyposażona. Podkreśliła, że wynikiem 

szybkiego rozpoczęcia akcji, jest zamontowanie kamery termowizyjnej i szybka 

reakcja informatyka, który to zauważył. Dodała, że odpady wielkogabarytowe są 

zbierane w ciągu jednego dnia zgodnie z harmonogramem, raz na kwartał, lub raz na 

miesiąc, w zależności od miejsca.  

 

Brygadier poinformował, że od strony wschodniej wzdłuż wysypiska jest rów, w 

którym płynie woda, jeżeli wysokość składowania zgodnie z operatem będzie 

określona na 4m, będzie to wystarczające zabezpieczenie, żeby las nie zajął się 

ogniem.   

 

Prezydent Miasta Sabina Nowosielska złożyła gratulacje i podziękowania na ręce 

zastępcy komendanta Komendy Powiatowej PSP za wspaniałą akcję, która była 

bardzo szybka i prowadzona z dużą ilością strażaków. 

 

Grzegorz Chudomięt przypomniał, że zgodnie z ustawą o utrzymaniu czystości i 

porządku w gminach, wszelkie odpady nie tylko wielkogabarytowe są gminy, a nie 

mieszkańców. Jego zdaniem zbudowanie tak wysokiej hałdy było zaniedbaniem.  

 

Przewodniczący Rady Miasta Ireneusz Wiśniewski, po stwierdzeniu, że nie ma więcej 

chętnych do zabrania głosu, ogłosił przerwę, która trwała od 16:04 do 16:27. 

Po wznowieniu obrad przystąpiono do omawiania kolejnego punktu porządku obrad.  

 

Ad 7. 

Analiza przebiegu przetargów na zadania inwestycyjne zaplanowane do wykonania w 

2019 r.  

 

Ewa Czubek zwróciła się z pytaniem o pozycję 28 Zestawienia Zamówień 

Publicznych, czyli dokumentację projektowo-kosztową budowy łącznika obwodnicy 

północnej z ul. Przyjaźni w Kędzierzynie-Koźlu, w informacji o realizacji bieżącej 

postępowanie jest unieważnione, jakie są dalsze plany. 

 

Kierownik Wydziału Zamówień Publicznych, Daniel Bul, wyjaśnił, że postępowanie 

jest ogłoszone po raz trzeci i na dzień jutrzejszy jest wyznaczony termin otwarcia 

oferty.  

 

Prezydent Miasta wyjaśniła, że postępowanie zostało unieważnione ponieważ zawsze 

zjawiał się tylko jeden projektant, który proponował kwotę 1,5 mln złotych, dużo 
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wyższą od założeń budżetowych gminy, liczy na to, że w następnym postępowaniu 

zgłosi się więcej firm.  

 

Daniel Bul dodał, że zostało powiadomione ok. 10 biur projektowych o tym 

postępowaniu. 

 

Dominik Szustakiewicz zapytał, co miałby zawierać raport z podjętych działań w 

ramach Planu Gospodarki Niskoemisyjnej dla miasta Kędzierzyn-Koźle z pozycji 59 

zestawienia.  

 

Zastępca Prezydenta ds. Gospodarki Przestrzennej i Inwestycyjno-Remontowej, Artur 

Maruszczak, wyjaśnił, że jest to wymóg przepisowy, może przygotować informację 

jaki jest zakres tego remontu.  

 

Przewodniczący Rady Miasta zapytał, do kiedy będzie trwało zadanie „Przebudowa i 

budowa ciągów pieszo-rowerowych wraz z altana ogrodową na Plantach Miejskich w 

formule zaprojektuj i wykonaj”. Czy przewidziane są konsultacje społeczne. 

 

Artur Maruszczak odpowiedział, że to zadanie będzie trwało do końca przyszłego 

roku, w tym roku jest faza projektowa, a w przyszłym realizacja. Warunki zostały 

uzgodnione z konserwatorem, nie ma przestrzeni na konsultacje. Jeżeli chodzi o 

drzewostan w pierwszej kolejności ma być zrobiona inwentaryzacja i na jej podstawie 

fachowcy określą, które rośliny są do wycinki czy naprawy.  

 

Prezydent Miasta dodała, że jak już będzie projekt, zostanie przesłany do Rady 

Osiedla. Analiza drzewostanu będzie podobnie robiona jak w parku w Sławięcicach, 

będą ją robić specjaliści i będzie na to przeznaczone gro pieniędzy.  

 

Ewa Czubek zapytała jakie są dalsze losy lokomotywy. 

 

Zastępca prezydenta Artur Maruszczak poinformował, że lokomotywa jest już 

wyremontowana, stoi w firmie remontującej i jest umowa z firmą przewozową, która 

załatwia wszystkie zgody. Lokomotywa ma być przewieziona na Plac Traugutta. 

Odbędzie się zebranie z gestorami sieci, MZEC i MWiK, żeby ustalić jak bezpiecznie 

można rozładować tą lokomotywę. Założenia są takie, że do końca września br. będzie 

już na miejscu.  

 

Prowadzący obrady, po stwierdzeniu, że nie ma więcej chętnych do dyskusji, 

przeszedł do kolejnego punktu porządku obrad.  

 

Ad 8. 

Sprawozdanie z bieżącej sytuacji związanej z najmowaniem lokali komunalnych  

i ich zarządzaniem przez Miejski Zarząd Budynków Komunalnych. 
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Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że ww. sprawozdanie było omawiane na 

Komisji Spraw Społecznych. Po stwierdzeniu, że nie ma chętnych do zabrania głosu, 

przeszedł do kolejnego punktu porządku obrad.  

 

Ad 9. 

1) Podjęcie uchwały w sprawie przekazania policji środków finansowych 

 

Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że zaproszony przedstawiciel Komendy 

Powiatowej Policji w Kędzierzynie-Koźlu jeszcze nie przybył, ponieważ nie 

przewidziano, że tak szybko skończą poprzednie tematy i zapytał, czy jest potrzeba 

konsultacji. 

Radni stwierdzili, że nie ma takiej potrzeby. 

 

Andrzej Kopeć, Przewodniczący Komisji Finansowo-Gospodarczej, poinformował, że 

Komisja stosunkiem głosów: ,,za” - 5, „przeciw” - 1, „wstrzymujących się” - 4, 

pozytywnie zaopiniowała ww. projekt uchwały. 

 

Prowadzący obrady powiadomił, że wątpliwości, które wystąpiły u radnych 

wstrzymujących się od głosu, powinny zostać rozwiane dzięki przekazanemu 

materiałowi – dane ze sprawozdań Komendy Powiatowej Policji w Kędzierzynie-

Koźlu z wykorzystania dotacji na dodatkowe służby w latach 2014-2019.  

Po stwierdzeniu, że nie ma chętnych do dyskusji, poddał projekt uchwały pod 

głosowanie: 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Hanna Białas, Ewa Czubek , Katarzyna Dysarz, Wiesław Fąfara, Grażyna Filipowicz , 

Andrzej Kopacki , Elżbieta Kozakiewicz, Małgorzata Lipczyńska, Halina Mińczuk, 

Michał Nowak, Adam Oczoś, Ewa Odulińska, Marek Piasecki, Fabian Pszon, Ewa 

Stogniew, Dominik Szustakiewicz, Ireneusz Wiśniewski, Sławomir Wołkowiecki 

BRAK GŁOSU (3) 

Grzegorz Chudomięt, Andrzej Kopeć, Tomasz Scheller 

NIEOBECNI (2) 

Jacek Król, Katarzyna Kukolka-Bogocz 

 

Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, że uchwała została podjęta. 

 

UCHWAŁA NR XI/121/19 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 

z dnia 29 sierpnia 2019 r. 

w sprawie przekazania policji środków finansowych  

(tekst uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 
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2) Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej Powiatowi 

Kędzierzyńsko-Kozielskiemu 

 

Andrzej Kopeć, przewodniczący Komisji Finansowo-Gospodarczej, poinformował, że 

Komisja stosunkiem głosów: ,,za” - 7, „przeciw” - 1, „wstrzymujących się” - 2, 

pozytywnie zaopiniowała ww. projekt uchwały. 

 

Sławomir Wołkowiecki podzielił się opinią, że temat nie podlega dyskusji, trzeba 

inwestować, aby poprawić bezpieczeństwo w mieście. 

 

Prezydent Miasta Sabina Nowosielska wyjaśniła, że jest to zadanie w ramach budżetu 

obywatelskiego na osiedlu Miejsce Kłodnickie, w związku z tym, że jest to na terenie 

drogi powiatowej, musi być podjęta taka uchwała.  

 

Grzegorz Chudomięt stwierdził, że takie inwestycje nie poprawiają bezpieczeństwa w 

ruchu drogowym, ponieważ urządzenie do mierzenia prędkości ma każdy kierowca w 

swoim pojeździe. Uważa, że lepsze byłyby np. progi zwalniające.  

 

Sabina Nowosielska wyjaśniła, że taka była decyzja mieszkańców w ramach budżetu 

obywatelskiego i gmina nie ingeruje w ich wybór.  

 

Andrzej Kopeć zwrócił się z pytaniem do radnego Wołkowieckiego, który jest 

zawodowym kierowcą, czy według niego taka instalacja wywiera wpływ na 

kierowców. 

 

Sławomir Wołkowiecki stwierdził, że takie urządzenia skutecznie działają na 

wyobraźnię wielu kierowców.  

 

Michał Nowak zauważył, że zaszła zmiana legislacyjna w tej kadencji, art. 5a, ust. 4 

ustawy o samorządzie gminnym, zdanie trzecie brzmi: „Rada gminy w toku prac nad 

projektem uchwały budżetowej nie może usuwać lub zmieniać w stopniu istotnym 

zadań wybranych w ramach budżetu obywatelskiego.”. Budżet obywatelski nie jest 

obowiązkowy w takich gminach jak Kędzierzyn-Koźle, tylko w miastach na prawach 

powiatu, ale jeżeli jest, to Rada Gminy tych zadań nie może usuwać lub zmieniać. Jest 

tu mowa o uchwale budżetowej, ale wykładnia funkcjonalna rozszerzająca jest tutaj 

oczywista.  

 

Fabian Pszon podzielił się opinią, że taka jest wola mieszkańców, nie ważne jakie jest 

to zadanie, będzie głosował „za”. 

 

Tomasz Scheller podzielił opinię przedmówcy, że taka jest decyzja mieszkańców i 

trzeba ją uszanować. 

 

Przewodniczący Rady Miasta, po stwierdzeniu, że nie ma więcej chętnych do dyskusji, 

poddał projekt uchwały pod głosowanie: 
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Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Hanna Białas, Ewa Czubek , Katarzyna Dysarz, Wiesław Fąfara, Grażyna Filipowicz , 

Andrzej Kopacki , Andrzej Kopeć, Elżbieta Kozakiewicz, Małgorzata Lipczyńska, 

Halina Mińczuk, Michał Nowak, Adam Oczoś, Ewa Odulińska, Marek Piasecki, 

Fabian Pszon, Tomasz Scheller, Ewa Stogniew, Dominik Szustakiewicz, Ireneusz 

Wiśniewski, Sławomir Wołkowiecki 

PRZECIW (1) 

Grzegorz Chudomięt 

NIEOBECNI (2) 

Jacek Król, Katarzyna Kukolka-Bogocz 

 

Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, że uchwała została podjęta. 

 

UCHWAŁA NR XI/122/19 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 

z dnia 29 sierpnia 2019 r. 

w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej Powiatowi Kędzierzyńsko-Kozielskiemu  

(tekst uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 

 

3) Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie ustalenia wykazu 

komunalnych mieszkań służbowych wydzielonych w zasobie mieszkaniowym gminy z 

przeznaczeniem do wynajmowania na czas trwania stosunku pracy 

 

Ewa Odulińska, Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych, poinformowała, że 

komisja  jednogłośnie pozytywnie (7 głosów ,,za”) zaopiniowała ww. projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Miasta, po stwierdzeniu, że nie ma chętnych do dyskusji, 

poddał projekt uchwały pod głosowanie: 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Hanna Białas, Ewa Czubek , Katarzyna Dysarz, Wiesław Fąfara, Grażyna Filipowicz , 

Andrzej Kopacki , Andrzej Kopeć, Elżbieta Kozakiewicz, Małgorzata Lipczyńska, 

Halina Mińczuk, Michał Nowak, Adam Oczoś, Ewa Odulińska, Marek Piasecki, 

Fabian Pszon, Tomasz Scheller, Ewa Stogniew, Dominik Szustakiewicz, Ireneusz 

Wiśniewski, Sławomir Wołkowiecki 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Grzegorz Chudomięt 
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NIEOBECNI (2) 

Jacek Król, Katarzyna Kukolka-Bogocz 

 

Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, że uchwała została podjęta. 

 

UCHWAŁA NR XI/123/19 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 

z dnia 29 sierpnia 2019 r. 

zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia wykazu komunalnych mieszkań 

służbowych wydzielonych w zasobie mieszkaniowym gminy z przeznaczeniem do 

wynajmowania na czas trwania stosunku pracy 

(tekst uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 

 

4) Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie zasad wynajmowania 

lokali wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu Gminy Kędzierzyn-Koźle 

 

Ewa Odulińska, Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych, poinformowała, że 

komisja  jednogłośnie pozytywnie (7 głosów ,,za”) zaopiniowała ww. projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Miasta, po stwierdzeniu, że nie ma chętnych do zabrania głosu, 

poddał projekt uchwały pod głosowanie: 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Hanna Białas, Ewa Czubek , Katarzyna Dysarz, Wiesław Fąfara, Grażyna Filipowicz , 

Andrzej Kopacki , Andrzej Kopeć, Elżbieta Kozakiewicz, Małgorzata Lipczyńska, 

Halina Mińczuk, Michał Nowak, Adam Oczoś, Ewa Odulińska, Marek Piasecki, 

Fabian Pszon, Tomasz Scheller, Ewa Stogniew, Dominik Szustakiewicz, Ireneusz 

Wiśniewski, Sławomir Wołkowiecki 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Grzegorz Chudomięt 

NIEOBECNI (2) 

Jacek Król, Katarzyna Kukolka-Bogocz 

 

Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, że uchwała została podjęta. 

 

UCHWAŁA NR XI/124/19 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 

z dnia 29 sierpnia 2019 r. 

zmieniająca uchwałę w sprawie zasad wynajmowania lokali wchodzących w skład 

mieszkaniowego zasobu Gminy Kędzierzyn-Koźle 

(tekst uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 
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5) Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie powołania Młodzieżowej 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle i nadania jej Statutu 

 

Przewodniczący Komisji Edukacji, Kultury i Sportu, Andrzej Kopacki, poinformował, 

że komisja pozytywnie (7 głosów ,,za”, 1 głos ,,wstrzymujący się”) zaopiniowała ww. 

projekt uchwały wraz z wnioskiem radnego Michała Nowaka, który miał charakter 

porządkowy. Wniosek został uwzględniony przez Prezydent Miasta.  

 

Przewodniczący Komisji Infrastruktury, Adam Oczoś, poinformował, że komisja 

jednogłośnie pozytywnie (6 głosów ,,za”) zaopiniowała ww. projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Miasta, po stwierdzeniu, że nie ma chętnych do podjęcia 

dyskusji, poddał projekt uchwały pod głosowanie: 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Hanna Białas, Ewa Czubek , Katarzyna Dysarz, Wiesław Fąfara, Grażyna Filipowicz , 

Andrzej Kopacki , Andrzej Kopeć, Elżbieta Kozakiewicz, Małgorzata Lipczyńska, 

Halina Mińczuk, Michał Nowak, Adam Oczoś, Ewa Odulińska, Marek Piasecki, 

Fabian Pszon, Tomasz Scheller, Ewa Stogniew, Dominik Szustakiewicz, Ireneusz 

Wiśniewski, Sławomir Wołkowiecki 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Grzegorz Chudomięt 

NIEOBECNI (2) 

Jacek Król, Katarzyna Kukolka-Bogocz 

 

Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, że uchwała została podjęta. 

 

UCHWAŁA NR XI/125/19 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 

z dnia 29 sierpnia 2019 r. 

zmieniająca uchwałę w sprawie powołania Młodzieżowej Rady Miasta 

Kędzierzyn-Koźle i nadania jej Statutu 
(tekst uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 

 

6) Podjęcie uchwały w sprawie sposobu sprawienia pogrzebu przez Gminę 

Kędzierzyn-Koźle 

 

Ewa Odulińska, Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych, poinformowała, że 

komisja  jednogłośnie pozytywnie (7 głosów ,,za”) zaopiniowała ww. projekt uchwały. 

 

Andrzej Kopeć zapytał, czy na nowym terenie cmentarza odbywają się już pochówki. 
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Zastępca prezydenta Artur Maruszczak poinformował, że jest już pozwolenie na 

użytkowanie, ale zakład cmentarny chce najpierw wykorzystać wszystkie miejsca na 

starym cmentarzu. 

 

Grzegorz Chudomięt zapytał o przypadek pochowania osoby wyznającej religię, 

według której trzeba pochować osobę tego samego dnia.  

 

Dyrektor MOPS w Kędzierzynie-Koźlu, Danuta Ceglarek, wyjaśniła, że procedowana 

uchwała dotyka takich sytuacji, gdzie zmarłego nie chowa rodzina, a zgon nastąpił na 

terenie gminy i wtedy gmina zobowiązana jest do pochówku. O uwzględnianiu 

wyznania zmarłego można mówić wtedy, kiedy zostałoby złożone oświadczenie woli.  

Są to najczęściej osoby bezdomne, osoby o nieustalonej tożsamości, które najczęściej 

są chowane w obrządku wyznania chrześcijańskiego. Brak oświadczenia woli 

uniemożliwia domniemywanie, że ktoś mógłby być pochowany w innym obrządku. 

 

Przewodniczący Rady Miasta, po stwierdzeniu, że nie ma więcej chętnych do podjęcia 

dyskusji, poddał projekt uchwały pod głosowanie: 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Hanna Białas, Ewa Czubek , Katarzyna Dysarz, Wiesław Fąfara, Grażyna Filipowicz , 

Andrzej Kopacki , Andrzej Kopeć, Elżbieta Kozakiewicz, Małgorzata Lipczyńska, 

Halina Mińczuk, Michał Nowak, Adam Oczoś, Ewa Odulińska, Marek Piasecki, 

Fabian Pszon, Tomasz Scheller, Ewa Stogniew, Dominik Szustakiewicz, Ireneusz 

Wiśniewski, Sławomir Wołkowiecki 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Grzegorz Chudomięt 

NIEOBECNI (2) 

Jacek Król, Katarzyna Kukolka-Bogocz 

 

Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, że uchwała została podjęta. 

 

UCHWAŁA NR XI/126/19 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 

z dnia 29 sierpnia 2019 r. 

w sprawie sposobu sprawienia pogrzebu przez Gminę Kędzierzyn-Koźle 
 (tekst uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 

 

7) Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż prawa własności 

nieruchomości gruntowej niezabudowanej, składającej się z działek nr 1510/4, 1510/5, 

1510/6, 1512/2 i 1512/3, k.m. 9, położonej w Kędzierzynie-Koźlu obręb ewidencyjny 

Kłodnica przy ul. Stanisława Wyspiańskiego 
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Przewodniczący Komisji Finansowo-Gospodarczej, Andrzej Kopeć, poinformował, że 

komisja stosunkiem głosów: ,,za” - 9, „przeciw” - 0, „wstrzymujących się” - 1, 

pozytywnie zaopiniowała ww. projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji Infrastruktury, Adam Oczoś, poinformował, że komisja 

jednogłośnie pozytywnie (6 głosów ,,za”) zaopiniowała ww. projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Miasta, po stwierdzeniu, że nikt nie zgłasza się do dyskusji, 

poddał projekt uchwały pod głosowanie: 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Hanna Białas, Grzegorz Chudomięt, Ewa Czubek , Katarzyna Dysarz, Wiesław Fąfara, 

Grażyna Filipowicz , Andrzej Kopacki , Andrzej Kopeć, Elżbieta Kozakiewicz, 

Małgorzata Lipczyńska, Halina Mińczuk, Michał Nowak, Adam Oczoś, Ewa 

Odulińska, Fabian Pszon, Tomasz Scheller, Ewa Stogniew, Dominik Szustakiewicz, 

Ireneusz Wiśniewski, Sławomir Wołkowiecki 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Marek Piasecki 

NIEOBECNI (2) 

Jacek Król, Katarzyna Kukolka-Bogocz 

 

Prowadzący obrady stwierdził, że uchwała została podjęta. 

 

UCHWAŁA NR XI/127/19 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 

z dnia 29 sierpnia 2019 r. 

w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż prawa własności nieruchomości 

gruntowej niezabudowanej, składającej się z działek nr 1510/4, 1510/5, 1510/6, 

1512/2 i 1512/3, k.m. 9, położonej w Kędzierzynie-Koźlu obręb ewidencyjny 

Kłodnica przy ul. Stanisława Wyspiańskiego 
(tekst uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 

 

Przed przystąpieniem do kolejnego punktu porządku obrad, prowadzący obrady 

Ireneusz Wiśniewski ogłosił przerwę, która trwała od 17:27 do 18:10. 

W trakcie przerwy odbyła się druga część posiedzenia Komisji Finansowo-

Gospodarczej oraz Infrastruktury.  

 

Po przerwie Grzegorz Chudomięt zapytał, czy zwołanie tych komisji jest zgodne ze 

statutem. 
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Koordynator Biura Prawnego, Monika Orpel-Śmigielska, odpowiedziała, że w jej 

ocenie jest to zgodne ze statutem, ponieważ jest to kompetencja Przewodniczącego 

Rady Miasta. 

 

Prowadzący obrady przeszedł do omawiania kolejnego punktu porządku obrad. 

 

8) Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie w drodze bezprzetargowej 

nieruchomości gruntowej stanowiącej własność Gminy Kędzierzyn-Koźle, składającej 

się z działek nr 470/3, 472/4, 473/4 k.m. 3, położonej w Kędzierzynie-Koźlu obręb 

ewidencyjny Kędzierzyn w rejonie ul. Kozielskiej 

 

Przewodniczący Komisji Infrastruktury, Adam Oczoś, poinformował że na 

dzisiejszym posiedzeniu było obecnych 7 radnych, którzy stosunkiem głosów: ,,za” - 

5, „przeciw” - 2, „wstrzymujących się” - 0, pozytywnie zaopiniowali ww. projekt 

uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji Finansowo-Gospodarczej, Andrzej Kopeć, poinformował, że 

na pierwszym posiedzeniu na wniosek radnej Ewy Czubek punkt ten został zdjęty z 

porządku obrad, na dzisiejszym komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Grzegorz Chudomięt stwierdził, że jeżeli posiedzenie komisji odbywa się w takim 

trybie, to powinno odbywać się na sali obrad. Zastanawia się nad połączeniem 

zajezdni i terenu, który ma być na sprzedaż, w jeden teren i sprzedanie go 

komercyjnie, czy wtedy nie będzie więcej pieniędzy. Zajezdnia może być w innym 

miejscu, mniej atrakcyjnym dla inwestorów. Uważa, że można poczekać z tą 

sprzedażą i przeprowadzić analizy, co byłoby bardziej opłacalne. 

 

Przewodniczący Rady Miasta, po stwierdzeniu, że nikt więcej nie zgłasza się do 

dyskusji, poddał projekt uchwały pod głosowanie: 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 4, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Hanna Białas, Ewa Czubek , Katarzyna Dysarz, Wiesław Fąfara, Andrzej Kopacki , 

Andrzej Kopeć, Elżbieta Kozakiewicz, Małgorzata Lipczyńska, Halina Mińczuk, 

Michał Nowak, Adam Oczoś, Ewa Odulińska, Tomasz Scheller, Ewa Stogniew, 

Ireneusz Wiśniewski 

PRZECIW (4) 

Grzegorz Chudomięt, Grażyna Filipowicz , Dominik Szustakiewicz, Sławomir 

Wołkowiecki 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Marek Piasecki, Fabian Pszon 

NIEOBECNI (2)Jacek Król, Katarzyna Kukolka-Bogocz 

 



18 

 

Prowadzący obrady stwierdził, że uchwała została podjęta. 

 

UCHWAŁA NR XI/128/19 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 

z dnia 29 sierpnia 2019 r. 

w sprawie wyrażenia zgody na zbycie w drodze bezprzetargowej nieruchomości 

gruntowej stanowiącej własność Gminy Kędzierzyn-Koźle, składającej się z 

działek nr 470/3, 472/4, 473/4 k.m. 3, położonej w Kędzierzynie-Koźlu obręb 

ewidencyjny Kędzierzyn w rejonie ul. Kozielskiej 
(tekst uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 

 

9) Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy zlokalizowanej na drodze 

publicznej w Kędzierzynie-Koźlu na osiedlu Kłodnica 

 

Przewodniczący Komisji infrastruktury, Adam Oczoś, poinformował, że komisja 

stosunkiem głosów: ,,za” - 5, „przeciw” - 0, „wstrzymujących się” - 1, pozytywnie 

zaopiniowała ww. projekt uchwały. 

 

Wobec braku zgłaszających się do dyskusji, prowadzący obrady poddał projekt 

uchwały pod głosowanie: 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Hanna Białas, Grzegorz Chudomięt, Ewa Czubek , Katarzyna Dysarz, Wiesław Fąfara, 

Grażyna Filipowicz , Andrzej Kopacki , Andrzej Kopeć, Elżbieta Kozakiewicz, 

Małgorzata Lipczyńska, Halina Mińczuk, Michał Nowak, Adam Oczoś, Ewa 

Odulińska, Fabian Pszon, Ewa Stogniew, Dominik Szustakiewicz, Ireneusz 

Wiśniewski, Sławomir Wołkowiecki 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Marek Piasecki 

BRAK GŁOSU (1) 

Tomasz Scheller 

NIEOBECNI (2) 

Jacek Król, Katarzyna Kukolka-Bogocz 

 

Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, że uchwała została podjęta. 

 

UCHWAŁA NR XI/129/19 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 

z dnia 29 sierpnia 2019 r. 

w sprawie nadania nazwy ulicy zlokalizowanej na drodze publicznej w 

Kędzierzynie-Koźlu na osiedlu Kłodnica 
 (tekst uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 
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10) Podjecie uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy zlokalizowanej na drodze 

wewnętrznej w Kędzierzynie-Koźlu na osiedlu Przyjaźni 

 

Przewodniczący Komisji infrastruktury, Adam Oczoś, poinformował, że komisja 

jednogłośnie pozytywnie, stosunkiem głosów: ,,za” - 6, zaopiniowała ww. projekt 

uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Miasta, po stwierdzeniu, że nikt nie zgłasza się do dyskusji, 

poddał projekt uchwały pod głosowanie: 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Hanna Białas, Grzegorz Chudomięt, Ewa Czubek , Katarzyna Dysarz, Wiesław Fąfara, 

Grażyna Filipowicz , Andrzej Kopacki , Andrzej Kopeć, Elżbieta Kozakiewicz, 

Małgorzata Lipczyńska, Halina Mińczuk, Michał Nowak, Adam Oczoś, Ewa 

Odulińska, Marek Piasecki, Fabian Pszon, Ewa Stogniew, Dominik Szustakiewicz, 

Ireneusz Wiśniewski, Sławomir Wołkowiecki 

BRAK GŁOSU (1) 

Tomasz Scheller 

NIEOBECNI (2) 

Jacek Król, Katarzyna Kukolka-Bogocz 

 

Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, że uchwała została podjęta. 

 

UCHWAŁA NR XI/130/19 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 

z dnia 29 sierpnia 2019 r. 

w sprawie nadania nazwy ulicy zlokalizowanej na drodze wewnętrznej w 

Kędzierzynie-Koźlu na osiedlu Przyjaźni 
 (tekst uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 

 

11) Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia opinii dotyczącej podwyższenia kapitału 

zakładowego Miejskiego Zakładu Komunikacyjnego w Kędzierzynie-Koźlu Spółki 

z ograniczoną odpowiedzialnością, wniesienia wkładu na pokrycie tego podwyższenia 

i objęcia udziałów w zamian za wniesiony wkład 

 

Przewodniczący Komisji Finansowo-Gospodarczej, Andrzej Kopeć, poinformował, że 

komisja stosunkiem głosów: ,,za” - 8, „przeciw” - 1, „wstrzymujących się” - 1, 

pozytywnie zaopiniowała ww. projekt uchwały. 

 

Wobec braku zgłaszających się do dyskusji, prowadzący obrady poddał projekt 

uchwały pod głosowanie: 
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Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 5, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Hanna Białas, Ewa Czubek , Katarzyna Dysarz, Wiesław Fąfara, Andrzej Kopacki , 

Andrzej Kopeć, Elżbieta Kozakiewicz, Małgorzata Lipczyńska, Halina Mińczuk, 

Michał Nowak, Adam Oczoś, Ewa Odulińska, Ewa Stogniew, Ireneusz Wiśniewski 

PRZECIW (1) 

Grzegorz Chudomięt 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (5) 

Grażyna Filipowicz , Marek Piasecki, Fabian Pszon, Dominik Szustakiewicz, 

Sławomir Wołkowiecki 

BRAK GŁOSU (1) 

Tomasz Scheller 

NIEOBECNI (2) 

Jacek Król, Katarzyna Kukolka-Bogocz 

 

Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, że uchwała została podjęta. 

 

UCHWAŁA NR XI/131/19 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 

z dnia 29 sierpnia 2019 r. 

w sprawie wyrażenia opinii dotyczącej podwyższenia kapitału zakładowego 

Miejskiego Zakładu Komunikacyjnego w Kędzierzynie-Koźlu Spółki 

z ograniczoną odpowiedzialnością, wniesienia wkładu na pokrycie tego 

podwyższenia i objęcia udziałów w zamian za wniesiony wkład 
 (tekst uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 

 

12) Podjęcie uchwały w przedmiocie udzielenia pełnomocnictwa do występowania 

przed Wojewódzkim Sądem Administracyjnym w Opolu i Naczelnym Sądem 

Administracyjnym w sprawie skargi Wojewody Opolskiego na uchwałę Nr VIII/84/19 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle z dnia 25 kwietnia 2019 r. w sprawie przyjęcia 

Regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków na terenie Gminy 

Kędzierzyn-Koźle 

 

Przewodniczący Komisji Infrastruktury, Adam Oczoś, poinformował, że komisja 

jednogłośnie pozytywnie (6 głosów ,,za”) zaopiniowała ww. projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Miasta, po stwierdzeniu, że nikt nie zgłasza się do dyskusji, 

poddał projekt uchwały pod głosowanie: 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 
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ZA (19) 

Hanna Białas, Grzegorz Chudomięt, Ewa Czubek , Katarzyna Dysarz, Wiesław Fąfara, 

Grażyna Filipowicz , Andrzej Kopacki , Andrzej Kopeć, Elżbieta Kozakiewicz, 

Małgorzata Lipczyńska, Halina Mińczuk, Michał Nowak, Adam Oczoś, Ewa 

Odulińska, Marek Piasecki, Ewa Stogniew, Dominik Szustakiewicz, Ireneusz 

Wiśniewski, Sławomir Wołkowiecki 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Fabian Pszon 

BRAK GŁOSU (1) 

Tomasz Scheller 

NIEOBECNI (2) 

Jacek Król, Katarzyna Kukolka-Bogocz 

 

Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, że uchwała została podjęta. 

 

UCHWAŁA NR XI/132/19 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 

z dnia 29 sierpnia 2019 r. 

w przedmiocie udzielenia pełnomocnictwa do występowania przed Wojewódzkim 

Sądem Administracyjnym w Opolu i Naczelnym Sądem Administracyjnym w 

sprawie skargi Wojewody Opolskiego na uchwałę Nr VIII/84/19 Rady Miasta 

Kędzierzyn-Koźle z dnia 25 kwietnia 2019 r. w sprawie przyjęcia Regulaminu 

dostarczania wody i odprowadzania ścieków na terenie Gminy Kędzierzyn-Koźle 
 (tekst uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 

 

13) Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie ustalenia Regulaminu 

określającego wysokość i szczegółowe warunki przyznawania nauczycielom 

dodatków: za wysługę lat, motywacyjnego, funkcyjnego i za warunki pracy oraz 

niektórych innych składników wynagrodzenia nauczycieli zatrudnionych w szkołach 

i przedszkolach prowadzonych przez Gminę Kędzierzyn-Koźle 

 

Przewodniczący Komisji Finansowo-Gospodarczej, Andrzej Kopeć, poinformował, że 

komisja stosunkiem głosów: ,,za” - 9, „przeciw” - 0, „wstrzymujących się” - 1, 

pozytywnie zaopiniowała ww. projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji Edukacji, Kultury i Sportu, Andrzej Kopacki, poinformował, 

że komisja jednogłośnie pozytywnie (8 głosów ,,za”) zaopiniowała ww. projekt 

uchwały. 

 

Ewa Czubek, nawiązując do zdania zawartego w uzasadnieniu, że treść uchwały 

została uzgodniona ze związkami zawodowymi, zwróciła się z pytaniem, w jakim 

zakresie zostało to uzgodnione, skoro jest to narzucane przez przepis krajowy 

powszechnie obowiązujący.  

 

Zastępca Prezydenta ds. Oświatowych i Społeczno-Gospodarczych, Wojciech Jagiełło, 

wyjaśnił, że to wynika z ustawy o związkach zawodowych i taka uchwała, która 
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dotyczy zmian związanych z bezpośrednim wynagradzaniem nauczycieli, musi być 

uzgodnione ze związkami zawodowymi.   

 

Ewa Czubek zapytała, czy jakiekolwiek uwagi związków zawodowych miałaby w tym 

przypadku znaczenie. 

 

Wojciech Jagiełło odpowiedział, że nie miałyby znaczenia, ale jest taki obowiązek. 

 

Wobec braku zgłaszających się do dalszej dyskusji, prowadzący obrady poddał projekt 

uchwały pod głosowanie: 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Hanna Białas, Katarzyna Dysarz, Wiesław Fąfara, Grażyna Filipowicz , Andrzej 

Kopacki , Andrzej Kopeć, Elżbieta Kozakiewicz, Małgorzata Lipczyńska, Halina 

Mińczuk, Michał Nowak, Adam Oczoś, Ewa Odulińska, Marek Piasecki, Fabian 

Pszon, Ewa Stogniew, Dominik Szustakiewicz, Ireneusz Wiśniewski, Sławomir 

Wołkowiecki 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Grzegorz Chudomięt 

BRAK GŁOSU (2) 

Ewa Czubek , Tomasz Scheller 

NIEOBECNI (2) 

Jacek Król, Katarzyna Kukolka-Bogocz 

 

Z przyczyn technicznych głos radnej Ewy Czubek nie został ujęty, radna głosowała za 

podjęciem uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, że uchwała została podjęta. 

 

UCHWAŁA NR XI/133/19 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 

z dnia 29 sierpnia 2019 r. 

zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia Regulaminu określającego wysokość 

i szczegółowe warunki przyznawania nauczycielom dodatków: za wysługę lat, 

motywacyjnego, funkcyjnego i za warunki pracy oraz niektórych innych 

składników wynagrodzenia nauczycieli zatrudnionych w szkołach  

i przedszkolach prowadzonych przez Gminę Kędzierzyn-Koźle 
 (tekst uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 

 

14) Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta na rok 2019 wraz z 

autopoprawką 
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Andrzej Kopeć, Przewodniczący Komisji Finansowo-Gospodarczej, poinformował, że 

komisja stosunkiem głosów: ,,za” - 6, „przeciw” - 1, „wstrzymujących się” - 3, 

pozytywnie zaopiniowała ww. projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Miasta, po stwierdzeniu, że nikt nie zgłasza się do dyskusji, 

poddał projekt uchwały wraz z autopoprawką pod głosowanie: 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Hanna Białas, Ewa Czubek , Katarzyna Dysarz, Wiesław Fąfara, Andrzej Kopacki , 

Andrzej Kopeć, Elżbieta Kozakiewicz, Małgorzata Lipczyńska, Halina Mińczuk, 

Michał Nowak, Adam Oczoś, Ewa Odulińska, Marek Piasecki, Ewa Stogniew, 

Ireneusz Wiśniewski 

PRZECIW (1) 

Grzegorz Chudomięt 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 

Grażyna Filipowicz , Fabian Pszon, Dominik Szustakiewicz, Sławomir Wołkowiecki 

BRAK GŁOSU (1) 

Tomasz Scheller 

NIEOBECNI (2) 

Jacek Król, Katarzyna Kukolka-Bogocz 

 

Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, że uchwała została podjęta. 

 

UCHWAŁA NR XI/134/19 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 

z dnia 29 sierpnia 2019 r. 

w sprawie zmian w budżecie miasta na rok 2019 
(tekst uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 

 

15) Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie uchwalenia wieloletniej 

prognozy finansowej na lata 2019-2023 wraz z autopoprawką 

 

Andrzej Kopeć, Przewodniczący Komisji Finansowo-Gospodarczej, poinformował, że 

Komisja stosunkiem głosów: ,,za” - 5, „przeciw” - 1, „wstrzymujących się” - 4, 

pozytywnie zaopiniowała ww. projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Miasta, po stwierdzeniu, że nikt nie zgłasza się do dyskusji, 

poddał projekt uchwały wraz z autopoprawką pod głosowanie: 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 
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Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Hanna Białas, Ewa Czubek , Katarzyna Dysarz, Wiesław Fąfara, Andrzej Kopacki , 

Andrzej Kopeć, Elżbieta Kozakiewicz, Małgorzata Lipczyńska, Halina Mińczuk, 

Michał Nowak, Adam Oczoś, Ewa Odulińska, Marek Piasecki, Ewa Stogniew, 

Ireneusz Wiśniewski 

PRZECIW (1) 

Grzegorz Chudomięt 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 

Grażyna Filipowicz , Fabian Pszon, Dominik Szustakiewicz, Sławomir Wołkowiecki 

BRAK GŁOSU (1) 

Tomasz Scheller 

NIEOBECNI (2) 

Jacek Król, Katarzyna Kukolka-Bogocz 

 

Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, że uchwała została podjęta. 

 

UCHWAŁA NR XI/135/19 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 

z dnia 29 sierpnia 2019 r. 

zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia wieloletniej prognozy finansowej na 

lata 2019-2023 
(tekst uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 

 

16) Podjęcie uchwały w sprawie zasięgnięcia od Komendanta Wojewódzkiego Policji 

w Opolu informacji o kandydatach na ławników 

 

Katarzyna Dysarz, w imieniu zespołu ds. opiniowania ławników, poinformowała, że 

zgłosiło się trzech kandydatów, z czego jeden nie spełniał wymogów formalnych. 

Kolejnym procedowaniem jest skierowanie tej uchwały do Komendanta 

Wojewódzkiego z zapytaniem o niekaralność. Jak zostanie przesłana ta opinia 

odbędzie się drugie spotkanie zespołu i będzie przygotowany kolejny projekt uchwały 

o wyborze ławników. Najprawdopodobniej ze względu na tak małą ilość chętnych 

kandydatów na ławników, odbędzie się kolejny nabór. Zaapelowała o większy zakres 

poinformowania o dodatkowym naborze.  

 

Ewa Stogniew poinformowała, że rozmawiała z osobą, która była ławnikiem i nie 

widziała ogłoszenia o naborze i jest zainteresowana wzięciem udziału w kolejnym 

naborze. 

 

Ewa Czubek zapytała, czy zmieniły się wymagania odnośnie ławników i procedura 

informowania o naborze w stosunku do poprzedniej kadencji.  

 

Katarzyna Dysarz odpowiedziała, że się nie zmieniły, tylko może to wynikać z faktu, 

że od 2000 roku, kiedy radna była ławnikiem, nie zmieniła się również stawka za 

„dniówkę”.  
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Przewodniczący Rady Miasta, po stwierdzeniu, że nikt więcej nie zgłasza się do 

dyskusji, poddał projekt uchwały pod głosowanie: 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Hanna Białas, Grzegorz Chudomięt, Ewa Czubek , Katarzyna Dysarz, Wiesław Fąfara, 

Grażyna Filipowicz , Andrzej Kopacki , Andrzej Kopeć, Elżbieta Kozakiewicz, 

Małgorzata Lipczyńska, Halina Mińczuk, Michał Nowak, Adam Oczoś, Ewa 

Odulińska, Marek Piasecki, Fabian Pszon, Ewa Stogniew, Dominik Szustakiewicz, 

Ireneusz Wiśniewski, Sławomir Wołkowiecki 

BRAK GŁOSU (1) 

Tomasz Scheller 

NIEOBECNI (2) 

Jacek Król, Katarzyna Kukolka-Bogocz 

 

Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, że uchwała została podjęta. 

 

UCHWAŁA NR XI/136/19 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 

z dnia 29 sierpnia 2019 r. 

w sprawie zasięgnięcia od Komendanta Wojewódzkiego Policji w Opolu 

informacji o kandydatach na ławników  

(tekst uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 

 

Ad 10. 

Interpelacje, zapytania i oświadczenia radnych. Odpowiedzi na interpelacje  

i zapytania radnych. 

 

Dominik Szustakiewicz zwrócił się z pytaniem odnośnie przejścia dla pieszych na 

ulicy Dunikowskiego, które wychodzi na pas zieleni, dlaczego tak to wygląda. 

 

Zastępca prezydenta Artur Maruszczak poinformował, że to dotyczy również dwóch 

innych przejść na tej ulicy, ponieważ zakres zadań jest nieskończony. Jak zakończą się 

prace na ulicach Dunikowskiego i skrzyżowaniu Wyspiańskiego z Kłodnicką, będą 

przebudowywane te przejścia, aby nie utrudniać ruchu w tym rejonie. Planowane jest 

to jeszcze w tym roku.  

 

Dominik Szustakiewicz zapytał, dlaczego w związku z realizacją inwestycji pn. 

„Przebudowa ulicy Korfantego” zezwolono na zastosowanie jako podbudowy dla 

jezdni materiału z recyklingu , mimo tego, że dokumentacja SIWZ wyraźnie wskazuje, 

że takie zastosowanie dopuszcza się jedynie dla chodników.  

 

Artur Maruszczak stwierdził, że trudno mu się odnieść bez dokumentu SIWZ, prośba o 

złożenie zapytania w formie pisemnej.  
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Przewodniczący Rady Miasta wspomniał o remoncie ulicy pomiędzy ulicą Staffa a 

Filtrową, gdzie wyłączono zasilanie i ulica jest nieoświetlona. Zapytał, czy jest 

możliwość podłączenia oświetlenia. 

 

Artur Maruszczak stwierdził, że rozezna ten temat i sprawdzi, czy można podłączyć 

oświetlenie.  

 

Andrzej Kopacki wspomniał o trzech tematach zgłoszonych przez mieszkańców. 

Jeden z nich dotyczy przywrócenia przystanku z wiatą na ulicy Portowej. Kolejna 

sprawa to koszenie trawy wzdłuż poboczy dwóch dróg miejskich – ulica Zbigniewa 

Herberta i Tadeusza Jasińskiego. Trawa w rejonie domków jednorodzinnych przy 

ulicy Jasińskiego nie jest wykaszana i mieszkańcy proszą, aby całość tych dróg 

wykaszać, ponieważ obie są drogami miejskimi. Ponadto przypomniał o temacie 

zgłaszanym w pierwszej połowie 2018 r., chodzi o przywrócenie progów 

zwalniających na ulicy Niemcewicza, które nie pojawiły się po remoncie drogi.  

 

Marek Piasecki zwrócił się z pytaniem w sprawie utworzenia parkingu przy ulicy 

Kozielskiej, dla działkowiczów ROD „Tęcza”, na jakim etapie jest ta sprawa.   

 

Prezydent Miasta wyjaśniła, że został zrobiony podział geodezyjny, a teraz trzeba 

znaleźć środki na utworzenie parkingu.  

 

Michał Nowak nawiązał do wyświetlaczy przy przystankach MZK, które mają system 

głośnomówiący. Przy ulicy Piastowskiej taki system znajduje się blisko bloków 

mieszkalnych i przeszkadza mieszkańcom w godzinach nocnych. Zapytał, czy istnieje 

techniczna możliwość wyłączenia na czas ciszy nocnej głosu tych urządzeń.  

 

Prezydent Sabina Nowosielska odpowiedziała, że jest to świeży sprzęt, będzie 

sprawdzone, czy jest na to rozwiązanie.  

 

Adam Oczoś zwrócił uwagę na zapadlinę oraz zwijający się asfalt na nowo 

wyremontowanej drodze przy ulicy Przyjaźni.  

 

Artur Maruszczak poinformował, że jest to droga krajowa i  sprawa zostanie 

przekazana Generalnej Dyrekcji Dróg Krajowych. 

 

Sławomir Wołkowiecki zwrócił się z prośbą o utwardzenie drogi przy wjeździe do 

przedszkola nr 14. Ponadto zwrócił uwagę na nieestetyczny wygląd wałów przy parku 

koło muszli, gdzie trawa nie została skoszona.  

 

Małgorzata Lipczyńska zwróciła uwagę na wjazd do wspólnoty przy ulicy Tuwima 6, 

oraz niedokończone wysepki dla pieszych na ulicy Tuwima. 
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Zastępca prezydenta Artur Maruszczak odpowiedział, że wysepki są w trakcie 

realizacji, był problem z kablem, ale będzie to jak najszybciej dokończone. Co do 

poprawienia wjazdu do wspólnoty, w miarę możliwości będzie to zrealizowane.  

 

Andrzej Kopacki nakreślił problem braku ławek na ulicy Piastowskiej, co jest 

szczególnie uciążliwe dla osób starszych. 

 

Katarzyna Dysarz zaapelowała  o rozważenie możliwości nasadzeń drzew typu  

Oxytree (Hibrid Paulownia Clon in vitro 112) na terenie miasta, które dają dużo tlenu i 

są ratunkiem dla skażonych terenów.  

 

Prezydent Miasta poinformowała, że było już zasadzone jedno takie drzewo, ale 

zniknęło. Wyraziła poparcie, tylko trzeba znaleźć miejsce ich zasadzenia. 

 

Halina Mińczuk nakreśliła problem mieszkańców Śródmieścia, którzy skarżą się na 

firmę produkującą węgiel drzewny przy ulicy Powstańców. Uzyskała informacje, że 

powiat prowadzi działania w kierunku sprawdzenia tej firmy, która miała do końca 

czerwca dostarczyć dokumenty uprawniające do prowadzenia takiej działalności, a 

tego nie zrobiła. Zwróciła się z pytaniem, czy wiadomo co dzieje się w tym kierunku. 

 

Prezydent Sabina Nowosielska poinformowała, że firma nie zrobiła odpowiednich 

badań, które nakazał WIOŚ. Jeżeli nie zrobią tego w drugim terminie, możliwe, że 

zakład zostanie zamknięty. 

 

Sławomir Wołkowiecki zapytał o worki do udziału w akcji „Sprzątanie świata”, po 

które zgłosiła się grupa mieszkańców do Czystego Regionu, ale ich nie uzyskali. 

 

Prezydent Miasta stwierdziła, aby wysłać do niej kopię tego zgłoszenia. 

 

Małgorzata Lipczyńska powiadomiła, że organizuje takie akcje sprzątania osiedla  

i Rada Osiedla zwraca się z pismem do Czystego Regionu, który podstawia kontener  

i dostarcza worki, jedynie nie dostają rękawiczek. 

 

Prezydent Miasta dodała, że jest Związek Międzygminny „Czysty Region”, który jest 

właścicielem spółki „Czysty Region”, pismo powinno się składać do związku.  

 

Ewa Czubek zgłosiła dwa wnioski, jeden dotyczący usunięcia obumarłych drzew z 

Parku Pojednania, drugi dotyczył uszkodzenia krawężnika przy rondzie 

Chmielewskiego. 

 

Tomasz Scheller zapytał jak wygląda sytuacja z magazynem chemikaliów przy ulicy 

Strzeleckiej. W związku z pożarem wysypiska uważa, że należy zająć się tą sprawą jak 

najszybciej, aby uniknąć ryzyka pożaru na tym terenie. 
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Artur Maruszczak odpowiedział, że jest prowadzone postępowanie w tej kwestii, już 

raz został wydany nakaz uprzątnięcia magazynu, który został zaskarżony przez 

właściciela. Trwa kolejne postępowanie i współpraca z Prokuraturą. 

 

Tomasz Scheller nawiązał również do wniosku radnego Nowaka sprzed kliku 

miesięcy, złożonego na posiedzeniu Komisji Infrastruktury, odnośnie wyznaczenia 

hydrantów, które będą zaopatrywać w wodę strażaków podczas akcji. Zapytał na 

jakim etapie jest ta sprawa. 

 

Artur Maruszczak poinformował, że nie stać gminy, aby wszystkie hydranty w mieście 

spełniały warunki przeciwpożarowe. MWiK posiada wykaz wyznaczonych 

hydrantów, który może być przedłożony Radzie Miasta.  

 

Andrzej Kopacki w nawiązaniu do magazynu chemikaliów stwierdził, że pożar w tym 

miejscu byłby katastrofą ekologiczną. Jego zdaniem właściciel powinien zadbać 

przynajmniej o to, żeby ktoś tego pilnował. 

 

Prezydent Miasta zaprosiła na Tydzień Zrównoważonego Transportu w dniach 16-22 

września.  

 

Ad 11. 

Wolne wnioski 

 

Ewa Czubek złożyła wniosek dotyczący podjęcia przez Prezydenta Miasta 

Kędzierzyn-Koźle działań, zmierzających do powołania w skład powiatowej komisji 

do prowadzenia analizy istniejącej organizacji ruchu stałego, przedstawiciela Rady 

Miasta Kędzierzyn-Koźle. Jej zdaniem dobrym pomysłem jest oddelegowanie przez 

Rade Miasta do tej komisji swojego przedstawiciela.  

 

Przewodniczący Rady Miasta poddał wniosek radnej pod głosowanie: 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Hanna Białas, Ewa Czubek , Katarzyna Dysarz, Grażyna Filipowicz , Andrzej 

Kopacki , Andrzej Kopeć, Elżbieta Kozakiewicz, Małgorzata Lipczyńska, Halina 

Mińczuk, Michał Nowak, Adam Oczoś, Ewa Odulińska, Fabian Pszon, Tomasz 

Scheller, Ewa Stogniew, Dominik Szustakiewicz, Ireneusz Wiśniewski, Sławomir 

Wołkowiecki 

BRAK GŁOSU (3) 

Grzegorz Chudomięt, Wiesław Fąfara, Marek Piasecki 

NIEOBECNI (2) 

Jacek Król, Katarzyna Kukolka-Bogocz 
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Radni Marek Piasecki, Wiesław Fąfara i Grzegorz Chudomięt wyłączyli tablety, ale 

byli za poparciem wniosku. 

 

Prowadzący obrady poinformował, że wniosek uzyskał poparcie. 

 

Grzegorz Chudomięt poinformował, że składa pisemny wniosek dotyczący 

utrzymywania ścieżek rowerowych w należytym porządku, tzn. usuwanie z nich 

piachu, śmieci, liści oraz przycinanie krzewów i gałęzi w świetle tych ścieżek.   

 

Ad 12. 

Zakończenie obrad 

 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad, Przewodniczący Rady Miasta Ireneusz 

Wiśniewski, zamknął XI sesję Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle. 
 

 

         Przewodniczący obrad  

           Ireneusz Wiśniewski  
Sesja zakończyła się o godzinie 19:41. 
 

Protokołowała: Xymena Wąsowicz 
 

  

 

 

 

 

      


